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Burg. A. Heymanstraat: fietspaden vernieuwd 

De fietspaden in de Burgemeester Achiel Heymanstraat hebben er lange tijd zeer slecht bij gelegen, 
met gebroken betonplaten en grote hoogteverschillen tussen de opeenvolgende betonplaten. Het was 
verre van aangenaam om daar te fietsen. 

VOOR 

  

Eerst was de gemeente zinnens om de twee enkelrichtingsfietspaden te vervangen door één tweerich-
tingsfietspad. Die plannen zijn in de prullenmand terecht gekomen. In 2011 is de gemeente dan einde-
lijk met verbeteringswerken van de bestaande fietspaden begonnen. Stuk voor stuk zijn de slechtste 
gedeelten uitgebroken en volledig vernieuwd. Na vier jaar is heel de straat onder handen genomen. 

NA 

  

Alle herstelde stukken zijn zeer vlak aangelegd, zonder oneffenheden tussen de voegen. De niet her-
stelde gedeelten, die dus “aanvaardbaar goed” waren, voelen nu kwalitatief “tamelijk slecht” aan in 
vergelijking met de vernieuwde stukken. 

Perfect zullen deze fietspaden nooit worden: ze zijn te smal en ze liggen te dicht tegen de parkeer-
plaatsen voor de auto’s. Aan de kruispunten is de zichtbaarheid slecht voor bestuurders die uit een 
zijstraat komen. Dat had men kunnen verbeteren door de fietspaden op de kruispunten wat te laten 
uitwijken naar de rijbaan toe. 


